

A Guide to How We Use and Protect Client Information

In case of any discrepancy between the English and Chinese version of this agreement, the English version shall prevail.

TD Ameritrade Hong Kong's Pledge to You

The trust of our clients is our most precious asset. Protecting your privacy and safeguarding your personal and financial information is one of our highest priorities. The following Privacy Statement explains how TD Ameritrade Hong Kong Ltd. ("TD Ameritrade") collects and protects your information. If you have any questions that this statement does not address, please contact a Client Services representative. By opening a TD Ameritrade account or by using the TD Ameritrade website, you give your consent to the collection and use of personal information by TD Ameritrade as explained in this statement. Any dispute over our Privacy Statement is subject to this notice and the TD Ameritrade Customer Agreement, including arbitration of disputes and limitation of damages.

Key Elements of TD Ameritrade's Privacy Program

- We gather personal information about our clients in order to provide services, comply with laws, safeguard assets, and improve our offerings.
- We do not share your information with unaffiliated companies for marketing purposes without your prior permission.
- Unless you opt-out, we may share information about you among companies affiliated with us including companies with a TD Ameritrade or Charles Schwab name, to inform you about additional products, services, or promotions that may be of interest to you.
- You can control the method and the content of the communications we send to you.

Please review the following topics to learn more.

- Why does TD Ameritrade gather information?
- What information does TD Ameritrade collect?
- When does TD Ameritrade obtain information?
- How does TD Ameritrade use your personal information?
- What information does TD Ameritrade share with affiliated companies?
- Does TD Ameritrade share the information collected with any other third parties?
- Can I opt-out of sharing my personal information with nonaffiliated third parties for marketing purposes?
- Can I opt-out of receiving certain information?
- Does TD Ameritrade's Privacy Statement apply to the sites to which we link?
- What steps does TD Ameritrade take to protect our clients' personal information?
- What about "cookies" and other tracking devices?
- Will I be able to review, change, or correct my information?
- How will I know if there are any changes to this Privacy Statement?
- What if I have questions, complaints, or comments about privacy matters?

我們如何使用和保護客戶資料的指南

若此份披露声明的英文与中文版本内容有任何差异，以英文版本为准。

德美利證券香港有限公司對您的承諾

客戶的信任是我們最珍貴的資產。保護您的隱私和保障您的個人及財務資料，是我們其中一項最優先的考慮。以下私隱聲明說明德美利證券香港有限公司（「德美利證券」）如何收集和保護您的資料。若您有任何此份聲明未能為您解答的疑問，請聯絡客戶服務代表。一經開立德美利證券的帳戶，或使用德美利證券網站，您同意德美利證券收集並使用您的個人資料，如同此份聲明所述。對本份私隱聲明的任何爭議，均受本通知及德美利證券客戶協議之約束，包括爭議之仲裁及賠償金限制等。

德美利證券私隱計畫的關鍵要素

- 為提供服務、遵守法律、保護資產及改進我們提供的產品，我們收集客戶的個人資料。
- 在未事先徵求您的同意前，我們絕對不會為了行銷目的，與非聯屬公司共享您的資料。
- 除非您選擇退出，為了通知有關您可能感興趣的其他產品、服務或推廣資料，我們可能會與聯屬公司，包括包含德美利證券或嘉信理財名稱的公司，分享您的資料。
- 您可以決定寄送給您的通訊之發送方式及內容。

欲了解更多資訊，請查看以下主題。

- 為什麼德美利證券需要收集資料？
- 德美利證券收集什麼資料？
- 德美利證券在何時獲得資料？
- 德美利證券如何使用您的個人資料？
- 德美利證券與聯屬公司共享什麼資料？
- 德美利證券是否與任何其他第三方共享所收集到的資料？
- 我是否可以選擇退出與非聯屬的第三方因行銷目的所共享的個人資料？
- 我是否可以選擇拒絕收到某些資料？
- 德美利證券的私隱聲明，是否適用於我們所連結的網站？
- 德美利證券採取什麼措施以保護客戶的個人資料？
- 關於網上信息塊 ("cookies") 及其他追蹤裝置？
- 我是否能夠查閱、更改或修正我的資料？
- 我如何得知此私隱聲明是否有任何變更？
- 若我對私隱問題有疑問、投訴或意見，可以怎麼處理？



Why does TD Ameritrade gather information?

There are several very important purposes. When you open an account, we gather information necessary to communicate with you about your account, to process transactions for you, and to comply with federal and state laws, including tax laws and anti-money laundering laws. We also collect information to help us safeguard your assets. We continually strive to improve our services and provide you opportunities to use additional products and services you may find of interest. To do this, we gather information to help us assess your needs and preferences. This includes conducting surveys that ask you to provide demographic information and other means to aid us in anticipating your needs and satisfying your requests.

What information does TD Ameritrade collect?

The information we collect directly from you includes information required to communicate with you, including your name, mailing address, phone number, email address and fax number; and to identify who you are, including taxpayer identification number; and employer name and address.

To assess your experience in margin use and trading, we may also collect your approximate annual income, approximate net worth, and approximate worth, to assess your financial position. We also collect demographic information when you register through the site or request information on our products, including gender, birth date, education, occupation.

The information we collect indirectly from you includes your Internet Protocol (IP) address, browser type, operating system, Internet Service Provider (ISP), time stamps, transactions placed, products or services used, prior and following website you view, and banner ads you click. We do this through the use of cookies, which are small text files sent from the Web server to your computer. Cookies help us to know you better by providing operational data we can use to aid your interaction with our website and improve its security, navigation, and usability.

When does TD Ameritrade obtain information?

You directly provide to us the majority of information we collect. You do this by completing the account application and related documentation, placing a trade, sending us an email for questions or comment, or submitting information in response to a promotion or special offer. Other ways we obtain information are (1) by observing your usage of the website, (2) by providing products and services to you, and (3) through other sources such as credit agencies, affiliates, and business partners. This information enables us to offer you products and services that should be of interest to you.

How does TD Ameritrade use your personal information?

Again, the trust of our clients is our most valued asset. Therefore, we use personal information only as appropriate to provide you quality service and security.

For example, TD Ameritrade may use the information collected from you to verify your identity and contact information. We may also use this information to establish and set up your trading account, issue an account number and a secure password, maintain your portfolio and trading activity, and contact you with account information. The collected information helps us improve our services to you, customise your browsing experience, and inform you about additional products, services, or promotions that may be of interest to you.

TD Ameritrade may also use demographic information on our clients provided by others, so that we can develop products and services for our clients.

Should you close your account with us, TD Ameritrade will retain your information as needed to comply with regulatory requirements.

為什麼德美利證券需要收集資料？

這是為了幾項非常重要的目的。當您開立帳戶時，我們收集必要的資料，以方便與您聯繫有關您帳戶的問題、處理交易，並遵守聯邦及國家法律，包括稅法及反洗錢法。我們同時也收集資料，以便保障您的資產。我們不斷致力改善服務，提供其他您可能感興趣的產品與服務的使用機會。為此，我們收集資料，以便評估您的需要和喜好。這包括進行要求您提供人口統計資料的問卷調查，以及其他幫助我們預測您的需求和滿足您的要求的方法。

德美利證券收集什麼資料？

我們直接向您收集的資料，包括與您聯絡的方式，例如：您的姓名、郵寄地址、電話號碼、電子郵件地址和傳真號碼，以及您的身分識別資料，包括：納稅人識別號碼；以及僱主姓名和地址。

為評估您在保證金的使用和交易上的經驗，我們可能也會收集您的大約年收入、大約資產淨值與大約資產價值，以評估您的財務狀況。當您透過網站註冊或提出產品資訊要求時，我們也會收集人口統計資料，包括性別、出生日期、教育程度、職業等。

我們間接向您收集到的資料包括您的網路協定 (IP) 地址、瀏覽器類型、作業系統、互聯網服務提供商 (ISP)、時戳、已設定交易、已使用產品或服務、瀏覽網站的歷史，以及您點選的橫幅廣告。我們使用網上信息塊 (cookies) 來達到此目的。網上信息塊 (cookies) 是從網路伺服器傳送至您電腦的小型文字檔。透過網上信息塊 (cookies) 所提供的操作數據，我們得以更加了解您。我們利用這些操作數據幫助您與我們的網站互動，並改善網站的安全性、導覽性與可用性。

德美利證券在何時獲得資料？

我們所收集的大部分資料直接來自於您。您直接提供的方式包括，透過完成帳戶申請及相關文件、設定交易、發送電子郵件提出問題或意見，或透過回應促銷或特別優惠所提交的資料。我們獲取資料的其他方式包括 (1) 觀察您對網站的使用情況，(2) 向您提供產品和服務，以及 (3) 透過其他來源，例如：信貸評級機構、聯屬公司與商業夥伴。這類資料協助我們為您提供您可能感興趣的產品及服務。

德美利證券如何使用您的個人資料？

我們再次重申，客戶的信任是我們最珍貴的資產。因此，我們只在為了提供優質服務和安全保障的情況下，才使用您的個人資料。

例如，德美利證券可能會使用所收集的資料，以驗證您的身分和聯絡資料。我們可能會使用這類資料建立並設定您的交易帳戶、發出帳號與安全密碼、維護您的投資組合與交易活動，並透過帳戶資料與您聯繫。收集到的資料有助於改善為您提供的服務、用戶化您的瀏覽經驗，並通知您有關其他您可能感興趣的產品、服務或促銷資料。同時，德美利證券也可能使用由他人提供有關我們客戶的人口統計資料，從而使我們得以為客戶開發新產品及服務。

若您關閉帳戶，德美利證券將保留您的資料，以符合法規要求。

What information does TD Ameritrade share with affiliated companies?

TD Ameritrade will share information with affiliates if the information is required to provide a product or service you have requested. An affiliate is a company that we own or control or with which there is common ownership with us and our parent company. TD Ameritrade is a subsidiary of TD Ameritrade Holding Corporation and so is an affiliate of it and its subsidiaries. TD Ameritrade Holding Corporation is a wholly owned subsidiary of The Charles Schwab Corporation.

You may limit our affiliates in marketing their products or services to you based on personal information that we collect about you and share with them. This information may include your name, email address, mailing address, age, employment status, general account and demographic information, and account history with us. Your choice to limit marketing offers from our affiliates will apply until you tell us to change your choice. You can opt back in at any time.

To limit affiliate marketing offers:

- Contact us by phone at +852 2374 7888
- Change your preferences on the Affiliate Marketing Opt-Out page
- Send an email to opt-out@tdameritrade.com.hk with the words "opt-out" in the subject line from the email account associated with your account(s)

An opt-out election made by one account owner of a Joint account is applicable to all account owners of the Joint account. An optout election must be made for each separate account you hold at TD Ameritrade.

Does TD Ameritrade share the information collected with any other third parties?

The cornerstone of our Privacy Statement is the commitment to keep our clients' personal information confidential. TD Ameritrade does not sell, license, lease, or otherwise disclose your personal information to any third party for purposes of marketing by the third party, or for any reason, except as described below:

- In order to administer or process a transaction, product, or service you have authorised or requested or in connection with settling a transaction. For example, we may be required to deliver personal information about you to third parties for certain investments, and to perform electronic funds transfers and wires.
- We may disclose personal information about you to third parties or to government entities as required by law or regulation or in response to subpoenas, to credit bureaus and collection agencies, or when necessary to protect your rights or property or that of TD Ameritrade.
- To help us improve our services to you, we may engage another business to help us to carry out certain internal functions such as account processing, fulfillment, client service, client satisfaction surveys, or other data collection activities relevant to our business. We may also provide a party with client information from our database to help us to analyze and identify client needs and notify clients of product and service offerings. Use of the information shared is strictly limited to the performance of the task we request and for no other purpose.
- If you decide to participate in certain promotions and special offers, the promotion may require us to gather and share your personal information or may require you to supply personal information to the promotion sponsor, which may be a third party. For example, a referral program may require that we provide your name as a reference to a prospective client. It is always your choice whether or not to participate. If at any time you choose to purchase a product or service offered by another company, any personal information you share with that company will no longer be controlled under our Privacy Statement.

德美利證券與聯屬公司共享什麼資料？

為了提供您所要求的產品或服務，德美利證券將與聯屬公司共享必要的資料。聯屬公司是指，我們所擁有或控制，或與我們和我們母公司擁有共同所有權的公司。德美利證券是 TD Ameritrade Holding Corporation 的子公司，亦即其及其子公司的聯屬公司。TD Ameritrade Holding Corporation 是 Charles Schwab Corporation 的全資子公司。

您可以限制我們的聯屬公司，根據我們所收集並且與其分享的個人資料，向您行銷相關的產品或服務。這類資料可能包含您的姓名、電子郵件地址、郵寄地址、年齡、就業狀態、一般帳戶及人口統計資料，以及與我們的帳戶往來歷史。針對聯屬公司行銷宣傳的限制決定將持續適用，直到您通知我們更改您的決定為止。您可以隨時選擇退出。欲限制聯屬公司的行銷宣傳：

- 請撥打電話 +852 2374 7888，與我們聯繫。
- 變更您在選擇退出聯屬公司行銷網頁上的偏好設定。
- 請從您的帳戶的相關電子郵件帳戶，寄送電子郵件至 opt-out@tdameritrade.com.hk，並於標題載明「選擇退出」字詞。

聯名帳戶中，其中一位帳戶持有人所做出的退出選擇，適用於聯名帳戶中的所有帳戶持有人。您在德美利證券所持有的每個個別帳戶，必須分別做出退出選擇。

德美利證券是否與任何其他第三方共享所收集到的資料？

私隱聲明的基礎，是致力維護客戶個人資料的機密性。德美利證券絕不出售、准許使用、出租，或以其他方式向任何第三方為了其行銷目的或任何理由，披露您的個人資料，除了以下原因：

- 為了管理或處理您已授權或要求的交易指令、產品或服務，或與結算交易相關。例如，可能為了某些投資，以及為了進行電子資金轉帳和匯款，而需要向第三方提供您的個人資料。
- 我們可能會根據法律或法規規定，或為了回應傳票、信貸評級當局和收款機構，或有必要時，為了保障您的權利或財產或德美利證券的財產，而向第三方或政府實體披露您的個人資料。
- 為協助改進提供給您的服務，我們可能會採用另一公司，以便進行某些內部功能，例如：帳戶處理、履行、客戶服務、客戶滿意度調查，或其他與我們業務相關的資料收集活動。為協助分析和識別客戶需求及通知客戶產品與服務優惠，我們也可能向其他方提供客戶資料。共享資料的使用僅限於我們所需履行的工作上，而非為了任何其他目的。
- 若您決定參加某些促銷和特別優惠，該促銷活動可能要求收集並共享您的個人資料，或可能要求您向可能是第三方的促銷活動贊助商提供個人資料。例如，某項推薦計畫可能會要求我們提供您的姓名，作為潛在客戶的參考。您隨時可以自行決定是否參與。當您選擇購買另一家公司所提供的產品或服務，您與該公司共享的任何個人資料，將不再受到我們的私隱聲明所約束。

All third parties with which we share personal information are required to protect personal information in a manner similar to the way we protect personal information.

If we propose to share information in a manner not covered in this Privacy Statement, we will notify you of this change by posting an addendum on the website, sending you an email notice, and if appropriate, provide you an opportunity to opt-out of such use.

Can I opt-out of sharing my personal information with non-affiliated third parties for marketing purposes?

Because we do not share information with non-affiliated third parties for marketing purposes without your prior permission, there is no need to opt-out.

Can I opt-out of receiving certain information?

Yes. You can control your communications preferences on the Communications Preferences Page for your account. If you want to opt-out of receiving all direct marketing communication from TD Ameritrade, you can send an email to opt-out@tdameritrade.com with the word "unsubscribe" in the subject line from the email account associated with your account(s). In doing so, you will be identified as a client who does not care to be contacted by us through direct communication for additional product and service offerings or inquiries. An opt-out election made by one account owner of a Joint account is applicable to all account owners of the Joint account. An opt-out election must be made for each account you hold at TD Ameritrade with a unique email address. This opt-out will not apply to communications required to service your account.

Does TD Ameritrade's Privacy Statement apply to the sites to which we link?

No. We are not responsible for the privacy policies or the content of sites we link to and have no control of the use or protection of information provided by you or collected by those sites. Whenever you elect to link to a co-branded website or to a linked website, you may be asked to provide registration or other information. Please note that the information you are providing is going to a third party and you should familiarise yourself with the privacy policy provided by that third party.

What steps does TD Ameritrade take to protect our clients' personal information?

We have made a significant investment in leading-edge security software, systems, and procedures to offer you a safe and secure trading environment and protect your personal, financial, and trading information. While no security system is absolutely impenetrable, we are constantly reviewing, refining, and upgrading our security technology, as new tools become available.

When you open an account with us, you are issued a unique account number and a personal identification number (PIN). Upon log-in, you may also be asked to create a UserID and password to access the website. Remember: you are ultimately responsible for maintaining the secrecy of your account number, PIN, UserID, and password. We strongly recommend that you do not disclose this information.

On our trading website, we use technology to encrypt information transmitted by or to you through our website. We use VeriSign™ certificates to authenticate our website, allowing you to verify that you are connected to our website. In order to activate this technology, you need to utilise a browser like Firefox®, Safari®, or Microsoft® Internet Explorer. We recommend that you choose a browser with strong encryption capabilities.

所有我們與其分享個人資料的第三方，均須以等同於我們保護個人資料的方式保護個人資料。

若我們提出以此私隱聲明範疇外的方式分享資料，我們將透過網站上的附件發布、寄發電子郵件通知的方式，向您通知這項變更，並在適當的情況下，提供您選擇退出這類使用的機會。

我是否可以選擇退出與非聯屬的第三方因行銷目的所共享的個人資料？

我們不會在未事先徵求您同意的情况下，因行銷目的而與非聯屬的第三方共享您的資料。因此，您無須選擇退出。

我是否可以選擇拒絕收到某些資料？

是。您可以在通訊偏好頁面上，為您的帳戶設定偏好的通訊方式。若您希望選擇退出收到所有來自德美利證券的直接行銷通信，您可以利用與您帳戶相關的電子郵件帳戶，發送電子郵件至 opt-out@tdameritrade.com，並於標題中列明「取消訂閱」一詞。經由這種做法，您將被我們標註為不希望透過直接通信傳達其他產品和服務優惠或調查訊息的客戶。聯名帳戶中其中一位帳戶持有人所做出的退出選擇，適用於聯名帳戶中的所有帳戶持有人。您在德美利證券所持有的每個個別帳戶，均須以獨有的電子郵件地址作出退出選擇。此項退出選擇，不適用於服務您帳戶所需的通訊。

德美利證券的私隱聲明，是否適用於我們所連結的網站？

不。我們不負責連結網站的私隱政策或內容，對於您所提供或從這些網站所收集的資料，亦無任何使用或保護的權力。無論您在何時選擇連結至聯合品牌網站或連結網站，您皆可能被要求註冊或提供其他資料。請注意，您所提供的資料將流向第三方。因此，您應該熟悉該第三方所提供的私隱政策。

德美利證券採取什麼措施以保護客戶的個人資料？

為提供一個安全且可靠的交易環境，並保護您的個人、財務和交易資料，我們已對先進的安全軟件、系統和流程進行重大的投資。縱使沒有任何一套安全系統是絕對無法破解的，但隨著新工具變得可用，我們將持續檢閱、改進並升級相關的安全技術。

當您開立一個新帳戶時，我們將發出一組獨特帳號和個人識別碼 (PIN) 給您。在您登入時，您還可能被要求建立一組使用者名稱 (UserID) 和密碼以進入網站。請記住：您是維持您的帳號、個人識別碼、使用者名稱及密碼保密性的最終負責人。我們強烈建議您切勿披露相關資料。

在交易網站上，我們使用加密技術保護您透過網站所傳送或傳送给您的資料。我們使用 VeriSign™ 證書為網站認證，以確認您所連結的網站為我們的網站。為啟動這項技術，您必須使用以下的瀏覽器，如：Firefox®、Safari® 或 Microsoft® Internet Explorer。我們建議您選擇具有強大加密功能的瀏覽器。

What about “cookies” and other tracking devices?

We use cookies to assist us in securing your trading activities and to enhance the performance of our website. (Cookies are small text files sent from the Web server to your computer.) Cookies used by TD Ameritrade do not contain any personal information nor do they contain account, PIN, or password information.

Cookies also may be placed by third parties when you access their sites through linking from this website. We do not have access to these cookies or any information that these cookies may contain. Please contact the third-party site for more information on these cookies. Although we encourage third parties to adhere to appropriate privacy policies and standards, we are not responsible for the actions or policies of such parties.

TD Ameritrade may share website usage information about visitors to the website with reputable advertising companies for targeting our Internet banner advertisements on this site and other sites. For this purpose pixel tags (also called clear gifs) may be used to note the pages you've visited. The information collected by the advertising company through the use of these pixel tags is not personally identifiable. These advertising companies have their own privacy policies. You can learn more and control how these companies collect information on web pages across the internet at <http://www.networkadvertising.org/choices>.

To administer and improve the TD Ameritrade website, we may use a third party to track and analyze usage and volume statistical information, including page requests, form requests, and click paths. All data collected for this purpose is owned and used by TD Ameritrade. The third party may use cookies to track behavior and may set cookies on behalf of TD Ameritrade. These cookies do not contain any personally identifiable information.

Will I be able to review, change, or correct my information?

Yes. Personal identifying information may be reviewed, changed, or corrected at any time. You are responsible for maintaining the accuracy and completeness of your personal and other information. We urge you to review your information regularly to ensure that it is correct and complete. If you would like to review your personal information, believe that any of your information is incorrect, have questions regarding your personal information, or have any other questions or concerns regarding this privacy policy, simply contact a Client Services representative for assistance.

How will I know if there are any changes to this Privacy Statement?

In the event TD Ameritrade materially changes this Privacy Statement, the revised Privacy Statement will promptly be posted to the website and we will post a notice on the website informing you of such changes. Additionally, this Privacy Statement has an effective date displayed in the lower right corner indicating when it first came into effect. You should review this Privacy Statement periodically to remain informed of any changes. You agree to accept posting of a revised Privacy Statement electronically on the website as actual notice to you.

What if I have questions, complaints, or comments about privacy matters?

We're strongly committed to our relationship with you and want to be sure you understand the steps we have taken to protect your personal information. If you have any questions, complaints, or comments, please call us at +852 2374 7888 or email privacy@tdameritrade.com.hk.

關於網上信息塊 (“cookies”) 及其他追蹤裝置？

我們使用網上信息塊 (“cookies”) 協助保障您的交易活動，並加強我們的網站表現。(網上信息塊 (“cookies”) 是從網路伺服器傳送至您電腦的小型文字檔。) 德美利證券所使用的網上信息塊 (“cookies”) 不包含任何個人資料及帳戶、PIN 或密碼資料。

當您透過此網站的連結，進入第三方網站時，第三方也可能在其網站設置網上信息塊 (“cookies”)。我們無權使用這些網上信息塊 (“cookies”) 或其包含的任何資料。欲了解更多有關這類網上信息塊 (“cookies”) 的資料，請聯絡第三方網站。雖然我們鼓勵第三方遵守適當的私隱政策和標準，但對於該第三方的行為或政策，我們不負任何責任。

德美利證券可能會針對本網站和其他網站上的網路橫幅廣告，與信譽良好的廣告公司分享網站訪客的網站使用資料。為這個目的，像素標籤 (亦稱透明影像圖檔) 可能會被用來標示您曾造訪的網頁。廣告公司經由使用像素標籤所收集到的資料，無法辨識個人身分。相關廣告公司有其自己的私隱政策。欲了解詳情，並管理相關公司透過網站收集資料的方式，請參考網址：<http://www.networkadvertising.org/choices>。

為管理並改進德美利證券網站，我們可能會利用第三方追蹤並分析使用和流量統計資料，包括頁面請求、表格請求與點選路徑。所有為相關目的所收集的資料，均為德美利證券所擁有及使用。第三方可能會使用網上信息塊 (“cookies”) 追蹤訪客行為，且可能代表德美利證券建立網上信息塊 (“cookies”)。相關網上信息塊 (“cookies”) 不包含任何個人身分辨識資料。

我是否能夠查閱、更改或修正我的資料？

是。個人身分辨識資料可以隨時檢閱、變更或修正。您有責任維護個人與其他資料的準確性和完整性。我們強烈要求您定期檢閱相關資料，以確保其正確性和完整性。若您希望檢閱您的個人資料、認為您的資料有任何錯誤、對於您的個人資料有任何疑問，或對本私隱政策有任何其他問題或疑慮，請聯繫客戶服務代表尋求協助。

我如何得知此私隱聲明是否有任何變更？

當德美利證券對本私隱聲明做出重大變更時，經修訂的私隱聲明將即時於網站公布，我們亦將在網站上發布通知，提醒您相關的變更。此外，本私隱聲明的首次生效日期顯示於右下角。您應定期檢閱本私隱聲明，以隨時了解任何變更。您同意接受以電子型式在網站上發布的經修訂私隱聲明，作為對您的實際通知。

若我對隱私問題有疑問、投訴或意見，可以怎麼處理？

我們堅定地致力於維護與您的關係，並希望確保您了解我們為了保護您的個人資料而採取的步驟。若您有任何疑問、投訴或意見，請致電：+852 2374 7888；或發送電子郵件至 privacy@tdameritrade.com.hk。

TD Ameritrade Hong Kong Ltd.
CE Number BJO462
Suite 1211-13, Two Pacific Place
88 Queensway
Hong Kong

德美利證券香港有限公司
中央編號BJO462
香港金鐘道88號
太古廣場二座1211-13室

Please log in to your account and ensure all account information is accurate. All prices in USD unless noted otherwise. Investment involves risk. The price of a security may fluctuate, sometimes dramatically, and may move up or down. Consequently, losses may be incurred and a security may become valueless. Past performance is not an indication of future results. All clients must consider all relevant risk factors, their personal financial situation, and objectives before making any investment decisions. Please read these important [Disclosures](#).

TD Ameritrade Hong Kong Ltd. is registered with the Securities and Futures Commission (CE Number BJO462) to carry out the regulated activities of dealing in securities and dealing in futures contracts and does not provide tax, legal, or investment advice or recommendations. Regulated products are provided in Hong Kong by TD Ameritrade Hong Kong Ltd. and nothing in the published material is an offer or solicitation to conduct business in any other jurisdiction. TD Ameritrade Futures & Forex LLC is a futures commission merchant and is the contracted custodian of TD Ameritrade Hong Kong Ltd. for U.S. Futures markets.

TD Ameritrade is the trading name of TD Ameritrade Hong Kong Ltd. TD Ameritrade is a wholly-owned subsidiary of The Charles Schwab Corporation. TD Ameritrade is a trademark jointly owned by TD Ameritrade IP Company, Inc. and The Toronto-Dominion Bank. © 2020 Charles Schwab & Co. Inc. All rights reserved. Member SIPC.

請登入帳戶，並確保帳戶相關資訊正確無誤。除非另有說明，所有價格均為美元。投資涉及風險。證券價格可能會非常波動，也可升可跌。因此，投資證券可能造成虧損，甚至變成毫無價值。過去的業績表現，並不能預示未來的結果。所有客戶在作出任何投資決定之前，均需考慮所有相關的風險因素，其個人的財務狀況及投資目標。請閱讀以下重要的[披露資訊](#)。

德美利證券香港有限公司為證券及期貨事務監察委員會註冊(中央編號BJO462)，提供證券交易及期貨合約交易受規管活動，並不負責提供稅務、法律或投資建議。受規管的產品由德美利證券香港有限公司負責在香港提供，而出版資料的內容不可在任何其他管轄區為了進行業務，而用作出價或招攬的用途。TD Ameritrade Futures & Forex LLC 為期貨佣金商，是德美利證券香港有限公司在美國期貨市場的合約託管商。

德美利證券是德美利證券香港有限公司的交易名稱。德美利證券是 Charles Schwab Corporation 的全資子公司。德美利證券是 TD Ameritrade IP Company, Inc. 及 The Toronto-Dominion Bank 共同擁有的商標。© 2020 Charles Schwab & Co. Inc. 版權所有。其為SIPC成員。